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سالن وزنه برداری آزادی  
همچنان بسته است

کرد  اعلام  فدراسیون  سرپرست  ایسنا: 
قراردادی که برای اجاره دادن سالن وزنه برداری 
بسته شده بود اصلا صرفه مالی برای فدراسیون 
نداشته است. یکی از چالش های فدراسیون 
وزنه برداری با پیمانکار شرکتی است که سالن 
مسابقات وزنه برداری را برای برگزاری کنسرت 
و همایش اجاره کرده است. این قرارداد در زمان 
ریاست علی مرادی بسته شد که همان زمان 
ابهاماتی زیادی داشت و حتی بخشی از مجموعه 
وزنه برداری از دست فدراسیون خارج شد. مدتی 
پیش به درخواست فدراسیون، سالن پلمب شد 
تا دو طرف تعیین تکلیف کنند. هنوز هم دو 
طرف به توافق نرسیده اند از این رو فدراسیون 
هم سالن را بسته است و تنها برای برگزاری لیگ 
از این سالن استفاده شد و پس از آن دوباره بسته 
شد. سجاد انوشیروانی سرپرست فدراسیون 
وزنه برداری در گفت وگو با ایسنا درباره  اینکه 
تکلیف سالن مسابقات وزنه برداری چه شد؟ بیان 
کرد: در آخرین جلسه ای که داشتیم، در مورد 
اینکه پیمانکار بخواهد همکاری را ادامه دهد 
پیشنهاداتی داشتیم. قرارداد قبلی به پایان رسیده 
است و ابتدا باید آن را تعیین تکلیف کنیم. سپس 
به این سمت برویم که مجموعه به طور کامل در 
اختیار وزنه برداری باشد و پس از آن فدراسیون 
وزنه برداری تصمیم بگیرد با چه شرایطی از آن 
استفاده شود. انوشیروانی در پاسخ به این پرسش 
که در حال حاضر سالن بسته است؟ گفت: دستور 
استفاده ندارد. اگر درآمدهای سالن به شرایط 
گذشته باشد، اصلا برای وزنه برداری صرفه ندارد، 
اما اگر شرایطی که ما مدنظر داریم باشد، قطعا 

برای وزنه برداری نتیجه خواهد داشت. 

خارجازمستطیلسبز

خبــــــر
نکونام: 

 هیچ وقت درباره تیم ملی 
صحبت رسمی با من نشد

جواد نکونام سرمربی فولاد خوزستان درباره 
وضعیت تیم ملی ایران در جام جهانی و اینکه 
چه کار هایی برای جام ملت ها باید انجام دهیم، 
ابراز داشت: درباره تیم ملی صحبتی نکنیم، 
چون درست نیست درباره تیم ملی صحبت کنم. 
امیدوارم تیم ملی کشورم موفق باشد. وی درباره 
اینکه از زمانی که پیشنهاد حضور در کادر فنی 
تیم ملی به او رسید، نتایج فولاد تغییر کرد و الان 
نیز دوباره نام او مطرح شده است، عنوان کرد: اول 
از همه باید بخواهم که کسی به جای من مصاحبه 
نکند، چون نه پیشنهادی به من شده و نه از سمت 
فدراسیون فوتبال برنامه ای برای من آمده که 
قاطعیت داشته باشد. الان هم همین طور است و 
دوستان بی جهت صحبت هایی می کنند که نکونام 
بماند یا برود. اصلا اینطور نیست چون نه به من 
پیشنهادی شده است و نه کسی با من صحبتی 
کرده است. نه نیاز است که در این باره صحبت 
کنیم و نیاز است که چیزی را تکذیب کنیم، چون 
در این باره اصلا با من صحبتی نشده است. برای 
تیم ملی کشورمان مسئولان باید تصمیم بگیرند 
و آرزوی هر فردی است که مربی تیم ملی شود 
اما وقتی اصلا صحبتی رسمی نبود، ما یکسری 

صحبت های بی خود و بی جهت انجام دادیم. 

 کشتی گیر بدون شکست که در یک وزن بالاتر محک خورد

سایه روشن های قاسمپور در جام جهانی آمریکا! 

سالپنجم
شماره1445

آرمان ملی: حضور کامران قاسمپور در 
یک وزن بالاتر در فینال رقابت های جام جهانی 
کشتی آزاد و شکست وی که زمینه ساز شکست 
تیم ملی آزاد کشورمان شد، از بحث های مهم 

روز کشتی به شمار می رود. 
  فینال

 در جریان دیدار فینال جام جهانی کشتی 
آزاد ۲۰۲۲ در آمریکا، تیم ملی کشتی آزاد 
ایران برابر آمریکا به میدان رفت و در پایان 
با نتیجه ۶ بر ۴ شکست خورد و از رسیدن به 
عنوان قهرمانی بازماند.  یکی از نکات عجیب 
این دیدار، مبارزه کامران قاسمپور آزادکار 
وزن ۹۲ کیلوگرم ایران و دارنده ۲ مدال طلای 
جهان، در مبارزه وزن ۹۷ کیلوگرم برابر کایل 
اسنایدر چهره مطرح و عنوان دار کشتی جهان 
و المپیک بود؛ تصمیمی ناگهانی از سوی 
سرمربی تیم ملی که با شکست ۵ بر صفر 
قاسمپور همراه بود. شکست قاسمپور برابر 
اسنایدر در شرایطی به دست آمد که با توجه به 
۲ کیلوگرم ارفاق وزن در رقابت های جام جهانی، 
قاسمپور با داشتن وزنی در حدود ۹۰ کیلوگرم 
و حتی کمتر، حدود ۱۰ کیلوگرم از حریف پر 
قدرت آمریکایی وزن کمتری داشت و همین 
موضوع باعث شد چهره شاخص کشتی ایران 
و جهان برابر اسنایدر هیچ حرفی برای گفتن 
نداشته باشد. شکست قاسمپور برابر کایل 
اسنایدر اولین شکست این کشتی گیر مطرح 
ایران که حالا به شاخص ترین کشتی گیر 
تیم ملی تبدیل شده، برابر رقبای خارجی در 
رده بزرگسالان بود تا اولین حضور آزمایشی و 
ناگهانی او در وزن ۹۷ کیلوگرم همراه با شکست 
باشد. قاسمپور از سال ۲۰۱۸ با مبارزه در وزن 
۸۶ کیلوگرم پا به رده بزرگسالان گذاشت و در 
هیچ رویداد خارجی شکست نخورد. با توجه 
به حضور حسن یزدانی در این وزن، قاسمپور 
به یک وزن بالاتر رفت و در سال ۲۰۲۱ برای 
نخستین بار در رقابت های قهرمانی آسیا در 
وزن جدید صاحب مدال طلا شد. اوج کار چهره 
فنی کشتی ایران رقابت های قهرمانی جهان 
در سال های ۲۰۲۱ و ۲۰۲۲ بود که با نمایشی 
بی نظیر در فینال با شکست جی دن کاکس 

آمریکایی به ۲ مدال طلای جهان رسید. تنها 
شکست قاسمپور در فینال وزن ۶۹ کیلوگرم 
رقابت های نوجوانان جهان در سال ۲۰۱۳ 
مقابل کشتی گیر آذربایجان بود. با توجه به 
وزن غیر المپیکی ۹۲ کیلوگرم و همچنین 
اهمیت حضور قاسمپور در المپیک ۲۰۲۴ 
پاریس، کادر فنی تیم ملی که نمی خواهد 
شاهد رقابت حسن یزدانی و قاسمپور در وزن 
۸۶ کیلوگرم باشد، برای نخستین بار این 
کشتی گیر را در فینال جام جهانی مقابل کایل 
اسنایدر به عنوان بخت اصلی کسب مدال 
طلای المپیک در غیاب عبدالرشید سعدا... یف 
روس، در وزن ۹۷ کیلوگرم به میدان فرستاد 
که این تجربه با اولین شکست قاسمپور در یک 
میدان خارجی همراه شد. با توجه به شکست 
امیرحسین فیروزپور در وزن ۹۲ کیلوگرم 
فینال جام جهانی، اگر قاسمپور در همان وزن 
خود به میدان می رفت شاید می توانست با 
امتیاز عالی برابر رقیب آمریکایی صاحب برتری 
شود و در این شرایط اگر امیررضا معصومی در 
فینال سنگین وزن یک امتیاز به حریف خود 
نمی داد، ایران این شانس را داشت با کسب 
نتیجه مجموع ۵ بر ۵ و با امتیاز فنی بیشتر، 
از یکسو فاتح جام جهانی شود و از سوی دیگر 
کادر فنی نیز در یک رویداد خارجی دیگر بدون 
ارفاق وزن، اقدام به تست گرفتن از قاسمپور 
در وزن ۹۷ کیلوگرم می کرد. حضور قاسمپور 

در وزن ۹۷ کیلوگرم دیدار فینال در شرایطی 
بود که کادر فنی تیم ملی عنوان کرده بود 
قصدی برای استفاده از او در وزن ۹۷ کیلوگرم 

جام جهانی ندارد. 
  صحبت قاسمپور

کامران قاسم پور در گفت وگو با فارس، 
درمورد مسابقات جام جهانی کشتی آزاد در 
آمریکا، اظهار داشت: مسابقات خوبی بود . تیم 
ما هم توانست با نایب قهرمانی بازگردد. در 
شرایطی که ترکیبی از نفرات جوان و باتجربه 
را در اختیار داشتیم. می توانستیم قهرمان 
شویم ولی کشتی است و اتفاقاتی افتاد که 
نشد قهرمان شویم. وی درمورد شکست خود 
در یک وزن بالاتر مقابل کایل اسنایدر گفت: 
شرایط وزنی من به شکلی بود که با حدود 
۹۰ کیلوگرم در مسابقات شرکت کردم  . در 
شرایطی که اسنایدر ۹۷ کیلو هم نبود، بلکه 
۹۹ کیلو بود و دو کیلو اضافه وزن داشت. حدود 
۱۳ کیلو اختلاف داشتیم، اما برای ارنج تیم 
و اینکه ضمن محک زدن خودم، کمکی به 
تیم کنم، در ۹۷ کیلوگرم کشتی گرفتم که 
وزن تخصصی من نبود و تاکنون در این وزن 
. تا جایی که  . . کشتی نگرفته بودم .  ان شاءا
می توانم انجام وظیفه کرده باشم. قاسم پور 
درباره حواشی ایجاد شده در آمریکا و طرح 
سوال غیر ورزشی از او که خیلی هم خوب 
پاسخ آن را داد، خاطرنشان کرد: ناخواسته این 

حواشی پیش آمد و در غربت برخی هموطنان 
خودمان که نمی دانم چه دیدگاهی داشتند به ما 
که یک ورزشکار هستیم  بی احترامی و فحاشی 
کردند. ان شاءا... دیگر از این صحنه ها نبینیم و 
همیشه مسائل خوب در ورزش باقی بماند. وی 
درمورد اینکه برخلاف این حاشیه سازان اندک 
مردم آمریکا استقبال خوبی از او داشته و سعی 
کردند با وی عکس یادگاری و امضاء بگیرند، 
گفت: آمریکایی ها به واسطه اینکه دو سالی بود 
با کشتی گیر هم وطنشان یعنی جیدن کاکس 
کشتی گرفتم، محبت و علاقه ای به من داشته 

و شرمنده ام کردند. 
  نظر کارشناس

فردین معصومی نایب  قهرمان سال ۲۰۰۹ 
جهان درباره تغییر وزن کامران قاسم پور در 
جام جهانی و شکستش مقابل کایل اسنایدر 
آمریکایی تصریح کرد: در این باره کادرفنی 
تیم ملی باید از خودش دفاع کند و بگوید دنبال 
چه هدفی بوده، ما باید صحبت های فدراسیون 
و کادرفنی را بشنویم که در جام جهانی دنبال 
چه چیزی بودند که کامران قاسم پور قهرمان 
پرآوازه و دو طلایی وزن ۹۲ کیلوگرم جهان را 
در ۹۷ کیلوگرم روی تشک فرستادند. عضو 
سابق تیم ملی جوانان تاکید کرد: نایب  قهرمانی 
عنوانی بود که قهرمان لیگ ما هم به جام جهانی 
می رفت همین نتیجه را می گرفت. در لیگی که 
۲۰ روز بیشتر طول نکشید و نمی دانم اسمش 

واقعاً لیگ بود یا نه!
  حضور در جمع بهترین ها؟

اتحادیه جهانی کشتی در آخرین روزهای 
سال ۲۰۲۲ اقدام به معرفی بهترین آزادکاران 
سالجاری میلادی کرده است. به همین منظور 
۵ نامزد معرفی شده اند که در پایان یکی از 
آنها این عنوان را به خود اختصاص خواهد 
داد. کامران قاسم پور از ایران، کایل اسنایدر 
از آمریکا، طاها آکگول از ترکیه، جردن باروز 
و رِی هیگوچی از ژاپن، پنج کاندیدای کسب 
عنوان بهترین آزادکار سال هستند. قاسم پور 
در سالجاری موفق شد مدال طلای مسابقات 
قهرمانی جهان و همچنین نقره رقابت های 

جام جهانی را به خود اختصاص دهد. 

تیم ملی فوتبال آرژانتین با اتفاقات عجیبی به مسابقه فینال 
جام جهانی قطر صعود کرده است. تیم ملی فوتبال آرژانتین 
با حضور لیونل مسی افسانه ای تنها یک گام با قهرمانی در 
جام جهانی قطر فاصله دارد. آلبی سلسته پس از برتری 
سه بر صفر مقابل کرواسی اکنون روز یکشنبه هفته جاری 
باید به مصاف تیم ملی فرانسه برود؛ مدعی عنوان قهرمانی 
جهان. آرژانتین اگرچه جواز صعود به فینال را کسب کرده 
اما اتفاقات و لحظاتی را پشت سر گذشته که شائبات زیادی 
را ایجاد کرده است. این تئوری در فضای مجازی منتشر شده 
که عواملی قصد دارند لیونل مسی را در آخرین تجربه حضور 
در جام جهانی به عنوان قهرمانی برسانند و او را به اسطوره ای 

فراموش نشدنی تبدیل کنند. این تئوری از زمانی مطرح شده 
که مسی پس از بازی یک چهارم نهایی برابر هلند با هیچگونه 
مجازاتی روبه رو نشد. او در این مسابقه یک خطای هند عمد 
انجام داد اما داور کارتی به او نشان داد و سپس برای شادی 
گلش به صورت مستقیم به سوی نیمکت حریف ایستاد اما 
نه تنها کارتی نگرفت بلکه پس از بازی هم ناظران فیفا به او 
کاری نداشتند.  این موضوع در حالی جالب تر می شود که او 
مقابل دوربین های تلویزیونی به صورت مستقیم به گلزن 
هلند در مصاحبه پس از بازی کلمه »احمق« را به کار برد اما 
شامل هیچگونه محرومیت یا حتی تذکری نشد. پس از بازی 
هلند هم لیونل مسی و هم امیلیانو مارتینز نسبت به داوران 

جام جهانی انتقادات شدیدی را طرح کردند اما مانند سایر 
اتفاقات این جام هیچگونه تذکری دریافت نکردند. همین 
باعث شد او بدون محرومیت به بازی یک چهارم نهایی برابر 
لهستان برسد؛ دیداری که در آن یک خطای پنالتی به دست 
آورد و گلزنی کرد اما اغلب کارشناسان اعلام کردند نباید 
داور آن صحنه را خطا اعلام می کرد. یک نکته عجیب دیگر 
که شایعات پیرامون اقدامات فیفا را افزایش می دهد استفاده 
از داوران آرژانتینی هنگام حضور آرژانتین در مسابقات است. 
مطابق معمول اگر تیمی همچنان در مسابقات حضور داشته 
باشد دیگر یک تیم داوری با همان ملیت در جام فعالیت 
نمی کند، چراکه گمانه زنی ها برای تبانی را افزایش می دهد.  

فیفا  می خواهد  مسی  قهرمان  جام جهانی  شود؟

   تقدیر
روز پنجشنبه گذشته پس از شروع دوباره تمرینات 
سپاهان در اصفهان تقدیر ویژه ای از سه بازیکن این 
تیم با حضور مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه سپاهان 
به عمل آمد. رامین رضاییان، پیام نیازمند و امید 

نورافکن مورد تقدیر باشگاه سپاهان قرار گرفتند. 

    شوک
 یحیی گل محمدی که زوج دیاباته و لوکادیا را در 
خط حمله قرار داده بود و مقابل سپاهان نیز با همین 
سیستم به میدان رفت، بعد از خبر مصدومیت دیاباته، 
دیروز اولین تمرین تیمش بعد از این شوک بزرگ را 

رهبری کرد. 

           رکورد
عابدزاده پنج بار با پیراهن پرسپولیس و سه بار با 
پیراهن استقلال توانسته دربی را بدون گل خورده 
سپری کند و از این نظر، بیرانوند در پایان دربی این 
هفته فرصت دارد تا بیشترین کلین شیت میان 

گلرهای پرسپولیس را ثبت کند. 

ت
شــ

سنو
عک

دیدگـــــاه
تساوی در دربی دور از انتظار نیست 

فرشادفلاحتزاده
 کارشناس فوتبال  

 دربی همیشه حساسیت های خود را به همراه داشته است. بازی 
حساسی در انتظار دو تیم خواهد بود، چون اولین بازی آنها پس 
از اتمام جام جهانی است. تعدادی از بازیکنان دو تیم که فرصت 
حضور در جام جهانی را از دست دادند در این بازی حداکثر تلاش 
خود را می کنند تا این موضوع را به اثبات برسانند که حق آنها 
حضور در فهرست تیم ملی بوده است. با وجود آنکه بازی بدون 
حضور تماشاگران برگزار می شود و تا حدود زیادی از جذابیت 
این مسابقه کم می شود، اما دربی مصافی حیثیتی و حساس 
برای سرخابی ها خواهد بود و هر چقدر هم تلاش شود نمی توان از 
حساسیت آن نزد هواداران کم کرد. دیدار هفته دوازدهم استقلال 
و پرسپولیس برای هر دو تیم بیش از اندازه اهمیت دارد چون 
رقابت آنها برای تصاحب عنوان قهرمانی ارزش زیادی دارد و 
مصافی ۶ امتیازی محسوب می شود. تیمی که در این بازی بازنده 
شود امتیاز مهمی را به حریف خود داده و از لحاظ روحی هم فشار 
زیادی متحمل می شود که کار را در ادامه فصل سخت تر می کند 
چون مسابقه ای حیثیتی است. دربی جای اشتباه نیست و هر 
تیمی کمتر اشتباه کند برنده می شود. بازیکنان بهترین بازی خود 
را انجام می دهند و نباید فراموش کرد هر کدام از سرمربیان که 
آنالیز دقیق تری از حریف و ترکیب بهتری در زمین داشته باشند، 
ضمن اینکه تعویض های بهتری انجام دهد شانس تیمش را برای 
پیروزی بسیار افزایش خواهد داد. نقش سرمربیان در افزایش 
روحیه بازیکنان انکارناپذیر است و هر مربی که بتواند از حاظ 
روحی بازیکنانش را در سطح بالاتری قرار دهد امکان پیروزی 
تیمش را بیشتر می کند. تفکرات ریکاردو ساپینتو هجومی تر از 
سرمربی پرسپولیس است اما مطمئن باشید به وی اهمیت دربی 
گفته شده و او با وجود آنکه اولین دربی سرخابی را تجربه می کند 
اما می داند که تیمش در چه دیدار حساسی به زمین می رود. 
او پرسپولیس را با کمک دستیارانش آنالیز کرده و با شیوه ای 
شاگردان خود را به زمین می فرستد که بی گدار به آب نزنند. 
استقلال بی محابا و بدون برنامه حمله نخواهد کرد تا از پرسپولیس 
در ضدحملات لطمه بخورد. به خصوص در ۲۰ دقیقه اول بازی 
استقلال به ارزیابی حریف می پردازد و هجومی بازی نخواهد کرد. 
قطعا زمان می گذارد تا شناخت بهتری از شکل بازی حریف پیدا 
کرد و جو مسابقه را بشناسد تا بر اساس شرایط حریف بازی را 
پیش ببرد. مسلما ساپینتو و رقیب او یحیی گل محمدی با حساب 
و کتاب ویژه ای در دربی بازی می کنند.  من هم تا حدودی به این 
موضوع اعتقاد دارم ولی آن قدر این اتفاق پررنگ نیست که شرایط 
پرسپولیس را برتر بدانیم. استقلال هم از نفرات بسیار خوبی 
بهره می برد و در روز دربی بحث اینکه کدام تیم پرمهره تر است 
اهمیت چندانی ندارد. نفراتی که در ترکیب دو تیم جای می گیرند 
توانمندی زیادی دارند چون تجربه لازم را کسب کرده اند. از سویی 
دیگر تیم ملی نیاز به جوانگرایی دارد و بازیکنی که در دربی نمایش 
خوبی داشته باشد به چشم سرمربی تیم ملی می آید. بنابراین باید 
منتظر نمایش خوبی از سوی بازیکنانی بود که حق خود را حضور 
در تیم ملی می دانند.  دور از انتظار نیست که این بازی بدون گل 
مساوی شود. کسب یک امتیاز ارزشمندتر از آن است که تیم بازنده 
شود و سرمربیان احتیاط را در دستور کار قرار خواهند داد. حتی 
نباختن در دربی می تواند تضمینی برای تمدید قرارداد سرمربی 
با تیمش باشد. کری خوانی شدیدی بین مدیران وجود دارد و 
سرمربی که در دربی نبازد برای ادامه کار گزینه خوبی است. به 
همین خاطر شاید بازی مطابق میل بینندگان نباشد مگر اینکه 
تیمی برنامه ویژه ای داشته باشد. با این حال هر دو تیم بازی را 

بسته آغاز می کنند و مترصد اشتباه حریف می مانند. 

جامجهانی2022
-  برگزاری بازی رده بندی جام جهانی همواره منتقدانی جدی 
داشته که معتقدند وقتی دو تیم در مرحله نیمه نهایی شکست 
می خوردند؛ در واقع حذف شده محسوب می شوند و بازی برای 
عنوان سومی بی معنی است. ایگور شالیموف به خبرگزاری 
چمپیونات روسیه گفت: من مسابقه برای مقام سوم جام جهانی 
را به طور کلی بی معنی می دانم. بزرگ ترین مزخرف فوتبال بازی 
برای کسب مقام سومی جام جهانی است! شما در نیمه نهایی بازی 
می کنید، بازنده می شوید و در واقع حذف شده اید، اما در ادامه باید 
یک نوع بازی نامفهوم را انجام دهید. مزخرف کامل در جام جهانی! 
فقط باید فینال و مقام اول و دوم برگزار شود و بقیه شکست 
خورده ها به خانه بروند. تیم های ملی فوتبال کرواسی و مراکش 
در بازی رده بندی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر به مصاف هم می روند. 
کرواسی در مرحله نیمه نهایی ۳ بر صفر از آرژانتین شکست خورد 

و مراکش نیز با ۲ گل مغلوب فرانسه شد. 
-  اگرچه فرانسه روی کاغذ تیمی پرستاره تر است و لقب مدافع 
عنوان قهرمانی را یدک می کشد اما آرژانتین هم با نمایش هایی 
که بعد از باخت غافلگیرکننده اش برابر عربستان ارائه کرده، 
خودش را در حد یک مدعی جدی برای قهرمانی نشان داده 
است. از نظر زلاتان ابراهیموویچ حتی شانس آلبی سلسته برای 
قهرمانی از خروس ها بیشتر است. ابراهیموویچ ۴۱ ساله درباره 
نتیجه فینال گفت: من فکر می کنم که سرنوشت جام نوشته 

شده و مشخص است که کدام تیم قهرمان 
می شود. خودتان می دانید که من ترجیح 

می دهم کدام تیم قهرمان شود. فکر 
می کنم که مسی جام را بالا خواهد 
برد. تقدیر اینگونه نوشته شده است.  
قهرمانی آرژانتین اجتناب ناپذیر 
است. زلاتان که در فاصله سال های 
۲۰۰۹ تا ۲۰۱۰ در بارسلونا کنار 

لیونل مسی بازی کرد، در یکی از 
مصاحبه های اخیرش نیز گفته بود که 

امیدوار است آرژانتین قهرمان جام جهانی 
شود. فینال جام جهانی روز یکشنبه از ساعت 

۱۸: ۳۰ به وقت تهران میان تیم  های فرانسه و 
آرژانتین برگزار خواهد شد.

نبی: 

ملی پوشان نمی خواستند نیمه دوم بازی با الجزایر وارد زمین شوند

مهدی محمدنبی، نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال با اشاره 
به اردوی تیم ملی در قطر اعلام کرد که بازیکنان تیم به خاطر 
یکسری مسائل نمی خواستند نیمه دوم بازی با الجزایر وارد 

زمین شوند. 
  دودستگی 

نایب رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به وضعیت تیم ملی 
بزرگسالان گفت: تیم ملی ما دچار دودستگی بود یا از هم 
گسستگی بود که استارتش در اردوی قطر و بازی با الجزایر 
زده شده بود. حتی اطلاع داشتیم بازیکنان در دیدار دوستانه 
با الجزایر نمی خواستند نیمه دوم وارد زمین شوند. این موضوع 
مهم و چالش هایی بود که فدراسیون با آن دست و گریبان بود. 
استراتژی ما همان برنامه ۲۰۱۸ روسیه بود. جمع بندی مهمی 
در هیات رئیسه صورت گرفت که چند ساعت وقت برد و به این 
نتیجه رسیدیم کی روش با توجه به شناختی که از تیم ملی دارد 
و زمانی هم نداشتیم مربی بیاوریم جزو گزینه سرمربیگری 
تیم ملی مطرح شد. هیات رئیسه ۱۵ شهریور جلسه ای را برگزار 
و مصوب کرد که این اتفاق بیفتد. بلافاصله با کی روش تماس 
گرفتیم و ایشان ۲۳ شهریور وارد ایران شد. در این زمان جلسه ای 

را با کی روش برگزار کردیم که این جلسه سه ساعت طول کشید. 
نقطه نظرات بین طرفین رد و بدل شد و ایشان اصرار کرد تقویم 
تیم ملی را متناسب با کشور برنامه ریزی کنیم تا آسیب نبیند. 
قنبرزاده نیز موضوع را پذیرفت و تاج هم بخشی از کارهایی که در 
فدراسیون باقی مانده بود، ساماندهی تیم ملی بود با تاج، کی روش 
ساماندهی جدید تیم ملی را بحث کردیم. نایب رئیس فدراسیون 
فوتبال با اشاره به سختی های جام جهانی قطر خاطرنشان کرد: 
متفاوت  بودن این جام با جام های قبلی بود. شنیدم مهدوی کیا 
بحثی را مطرح کرده و گفته این جام متفاوت بود. ما باید نیمه 
خالی و پر لیوان را با هم ببینیم. نمی توانیم بگوییم انضباط کافی 
نیست. کجای دنیا انضباط کافی نیست؟ تیم ملی باید دیسیپلین 
و انضباط داشته باشد و همه باید به موقع به وظایفش عمل کند. 

 همکاری با کی روش
وی در مورد بحث همکاری فدراسیون فوتبال با کارلوس 
کی روش برای هدایت تیم ملی گفت: سابقه تاریخی ما در 
فوتبال مان چه چیزی می گوید؟ سوابق می گوید حتی به مربیان 
وطنی رحم نکردیم. نایب رئیس فدراسیون فوتبال یادآور شد: 
بخشی از نظرسنجی ها از طریق ربات است! ما باید تیم ملی را 

به سمت ثبات ببریم. اگر تیم ملی ثباتی نداشته باشد هر کسی 
پس از کی روش بیاید، نمی تواند موفق شود. علت عدم موفقیت 
تیم ملی را می دانید؟ در چهار سال گذشته کجا جوان سازی و 
پشتوانه سازی کردیم؟ تیم ملی که در قطر شرکت کرد همان 
تیم ملی روسیه بود. ما پشتوانه سازی نکردیم. وی در پاسخ به این 
سؤال که آیا کی روش در تیم ملی می ماند یا نه، گفت: من انفرادی 
تصمیم نمی گیرم. قرارداد او تا پایان جام جهانی بود. هر مربی 
دیگری هم بیاید قراردادش تا پایان جام ملت  های آسیا خواهد 
بود. البته ما قبل از این مسابقات بازی های مقدماتی جام جهانی 
۲۰۲۶ را خواهیم داشت. با توجه به اینکه به خاطر دربی و دیگر 
موضوعات هفته شلوغی در پیش داریم نهایت تا دو هفته دیگر 
جلسه هیات رئیسه برای مشخص شدن تکلیف تیم ملی برگزار 

می شود. 
  تغییرات 

نبی در مورد انتخاب هدایت ممبینی به عنوان دبیرکلی 
فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: جا دارد از داود پرهیزگار و 
همکاران شان که در این مدت سخت تلاش شبانه روزی کرده 
و استراحتی نداشتند، تشکر کنم. ممبینی به پیشنهاد تاج بود 
و ان شاءا... موفق باشند. وی در واکنش به این سوال که امکان 
دارد کی روش مدیرفنی تیم ملی شده و گزینه ایرانی سرمربی 
شود، گفت: کی روش صاحب کتاب و روش است و باید از او در 
بخش های مختلف استفاده کنیم. این یک روش است و تاج باید 

آن را در هیات رئیسه مطرح کند. 

محمدی: 
 کادر فنی تیم ملی 
در مورد قاسمپور 

اشتباه کرد! 
مراد محمدی کارشناس کشتی کشورمان در 
خصوص کسب عنوان نایب قهرمانی کشتی آزاد 

در مسابقات جام جهانی صحبت کرد. 
  ایران در مسابقات جام جهانی کشتی 

آزاد به نایب قهرمانی رسید! 
به  لیگ  مسابقات  از  بعد  کشتی گیران   
جام جهانی اعزام شدند؛ آنها به لحاظ آمادگی، 
چون در مسابقات لیگ شرکت کرده بودند 
شرایط خوبی داشتند. البته می توانستند از 
نفرات دیگر برای حضور در جام جهانی استفاده 
کنند اما از قبل ترکیب تیم مشخص بود. آمریکا 
هم با تیم اصلی خود در این مسابقات شرکت 
نکرده بود؛ با وجود نفرات دوم توانست در خاک 
این کشور قهرمان شود. البته برخی اشتباهات 
فردی و ترکیب تیم باعث شد تیم ما به عنوان 
نایب قهرمانی برسد، در حالی که آنها توانایی 

کسب سکوی قهرمانی را داشتند. 
  در مورد تغییر وزن کامران قاسمپور 

چه نظری دارید؟
 کادر فنی قصد داشت در این مسابقات کامران 
قاسم پور را محک بزند اما کاملا اشتباه کرد. وقتی 
آنها شرایط اسنایدر را دیده بودند و دو کشتی هم 
گرفته بود؛ باید اجازه می دادند کامران قاسمپور 
در وزن خودش به میدان برود تا امتیاز بگیرد 
و تیم قهرمان شود. ضمن اینکه اگر آنها قصد 
داشتند قاسمپور را محک بزنند باید در چند 
تورنمنت این کار را می کردند نه اینکه در اولین 
میدان او را مقابل قهرمان جهان که یک وزن 
بالاتر از او بوده قرار می دهند که محک بخورد. 
جالب اینکه بعد از شکست قاسمپور کادرفنی 
می گفت این نتیجه قابل پیش بینی بود! اگر قابل 
پیش بینی بود پس چرا کشتی گیر ایران را مقابل 
یک قهرمان دنیا آن هم در یک وزن بالاتر قرار 
دادید؟! اگر این کشتی گیر در تورنمنت های دیگر 
در وزن ۹۷ کیلوگرم کشتی می گرفت بهتر بود تا 
اینکه اولین بار مقابل قهرمان دنیا محک بخورد. 
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